
Buurtoverleg Piramide 20 december 
Aanwezig: Veronika, Said, Femke, Esther Afwezig: Lot 
 
 
Veronika en Femke hebben geen verslag van de vorige bijeenkomst van 7 
november 2023. Esther stuurt dit verslag nog door. 
 
Schommels 
Afgesproken is dit voorlopig te laten zoals het nu gaat. 
 
Moestuinbakken 
Moeten gebeitst worden. Wachten af tot het kan drogen. Staan straks op pallets en 
kunnen tzt makkelijk verplaats worden. 
 
KNVB filmpje 
Femke gaat nog checken. Femke zorgt voor foto van Ajax shirt (uit shirt). Zij heeft 
het ´t shirt namelijk. 
 
Tags met openingstijden 
In het voorjaar, wanneer het weer beter wordt vragen we Janneke opnieuw deze 
tags op de grond te plaatsen. 
 
Boomtuimpje Westerdokstraat 
Komt Femke nog op terug. 
 
Overlast   
Femke geeft aan dat de overlast hier in de buurt hoog op de agenda van de 
straatcoaches en wijkagent staat. In elk overleg komt dit aan de orde. 
 
Plantenbakken 
Esther geeft aan opnieuw contact te hebben gehad met Marianne van Clifford 
Chance. Zij ging uit van veronderstelling dat Esther info zou aanleveren, Esther dat 
Marianne eerst zou checken intern of er überhaupt belangstelling was dit te doen. 
Esther twijfelt of het zinvol is nu actie te ondernemen. Dit in verband met de nieuwe 
plannen en de tijdelijkheid van de bakken aan het hek van de speeltuin, uitgaande 
van start bouw januari 25. Kunnen ze elders geplaatst worden? Uitlenen aan 
koffiehuis? En ook omdat de ervaring leert dat aanvragen van bakken bij de 
gemeente lang kan duren.  
Esther beraadt zich nog. 
 
Amsterdam Begroot 
Esther heeft Sanne Horn gevraagd een plannetje te schetsen voor groen op het 
talud aan de Nieuwe Westerdokstraat. Dit plan kan na instemming van de 
bewoners ingediend worden voor de nieuwe ronde van Amsterdam Begroot. 
 
Bankjes project speeltuin 
Als het mooier weer is, in het voorjaar een projectje maken. In februari op 
terugkomen. Said neemt dit al mee. 



Hek slot zijkant Piramide 
Esther geeft sleutel aan Said ook van het andere slot. Hek moet gemaakt worden. 
Said maakt foto en Femke doet melding. 
 
Nieuwjaarsreceptie 
Is gepland op 10 januari. Nieuwjaarsreceptie is voor proosten en netwerken. Is er 
nog ruimte voor de GroeneOase om iets te zeggen? Heel kort kan er iets gezegd 
worden bijvoorbeeld over een datum voor een bijeenkomst Groene Oase.  
Een suggestie van Veronika voor communicatie aan de buurt over het project 
Groene Oase, is te starten met een spreekuur hierover. 
 
Wat was de Rol van Sabine van der Snoek (tijdens gesprek met de 
gemeente?) 
Sabine neemt rol van Ronald over. Ronald heeft opdracht gegeven, Sabine zit nu 
tussen Lotte en projectteam in en staat weer boven Femke. 
 
Groene Oase 
Kort wordt iets gedeeld over het gesprek van het team Groene Oase en Lotte 
Terwel en medewerkers. Veronika en Said geven aan dat ook een parkje kan 
zorgen voor de nodige overlast in de buurt. 
Esther geeft aan dat we ook kijken naar andere (best practise) projecten. En dat er 
zeker manieren zijn waarop we er voor kunnen zorgen, door middel van het 
ontwerp en het gebruik van de materialen, dat er zo min mogelijk overlast komt. 
 
 
Nieuwe afspraak: dinsdag 13 februari 2024 14.30 uur 


